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Pan
Mateusz Walasek
Radny Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na zapytanie z dnia 22 marca 2022 r. w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa w okolicy przejścia dla pieszych przez al. Unii Lubelskiej przy 

Aquaparku Fala informuję, iż we wskazanej lokalizacji w poprzednich latach 

wnioskowane przez Pana obszary wyłączone z ruchu były utworzone. Niestety 

poziome oznakowanie drogowe uległo degradacji. W miesiącu kwietniu br. 

przywrócone zostanie właściwe oznakowanie poprawiające bezpieczeństwo 

pieszych uczestników ruchu.

Wojciech ROSICKI

Do wiadomości:

1. Biuro Rady Miejskiej w Łodzi;

2. Pani Katarzyna Korowczyk, Dyrektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 

Departamentu Organizacji Urzędu i Obsługi Mieszkańców UMŁ




